

# 校友消息 ALUMNI NEWS

## 本院校友獲任命高層官員 College Alumnus Appointed Senior Official

本院校友食物環境衛生署署長梁卓文先生（87/政政）出任香港駐美國總經濟貿易專員，任期由 2014 年 2 月 3 日開始。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Clement C M Leung (87/GPA), Director of Food and Environmental Hygiene, was appointed as Hong Kong Commissioner for Economic and Trade Affairs, USA, starting from 3 February 2014. Our warmest congratulations to Mr Leung!



## 本院校友獲頒優秀社工獎 College Alumni Awarded Outstanding Social Worker

本院校友黃敏信先生（88/社會；右二）於香港社會工作人員協會舉辦的「第二十三屆優秀社工選舉」中榮獲「優秀社工獎」。此獎項為表揚具傑出成就的社會工作者，是社會服務界一大殊榮。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Stephen Wong (88/SWK; 2<sup>nd</sup> right), was announced the winner of “Outstanding Social Worker Award”, for the 23<sup>rd</sup> Outstanding Social Worker Award presented by the Hong Kong Social Workers’ Association. The award, being the eminently respectable accomplishments in the field of social work, serves the aim to applaud social workers with outstanding achievements in the field. Our heartfelt congratulations to Mr Wong!



## 「中大聯合人」午宴 Luncheon for United College Alumni Working at CUHK

本院將於 2014 年 2 月 24 日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉辦「中大聯合人」午宴，邀請所有在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會。如有查詢，請致電 3943 8654 / 3943 1948 與本院陸敏兒女士或余慧儀女士聯絡。

The College will organise a luncheon for United College alumni working at CUHK on 24 February 2014 at the Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. All alumni working in CUHK are welcome to join this luncheon. For enquiries, please call Ms Amy Luk or Ms Maggie Yu at 3943 8654 or 3943 1948.